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Verslag BO 16/02/2021 om 09u00 

Microsoft Teams 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter het iedereen welkom op dit online BO. 

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd  21/01/2021 
Het verslag werd goedgekeurd. 
 

3. Financieel: 

• We ontvingen het ondertekende contract van Vayamundo.  

• SBBSlim en SBBFact: na overleg met alle betrokken werd besloten om met 
onmiddellijk ingang met SBBSlim te werken.  

• toelichting bij ruilovereenkomsten 
Ruiloverkomsten zijn niet kosteloos omdat we de BTW niet volledig kunnen 
recupereren  
 

4. Wandelclubs 

• Kan er uitzonderlijk nog een sabbatjaar toegekend worden aan de clubs die 
momenteel van een sabbatjaar genieten? De kalenderverantwoordelijke schaart zich 
achter dit voorstel. Het BO gaat akkoord.  

• wandelgroep ‘De Doortrek’ blijft voorlopig aan boord. Ze proberen na Corona hun 
werking terug op te starten.  

• Guldenbergstappers Wevelgem lieten weten dat ze zouden stoppen. Er werden 
gisteren onmiddellijk stappen ondernomen door clubondersteuning.  

• Wandelclub Hazewind (2073) neemt in 2022 het statuut wandelgroep aan.  

• clubs die administratief nog niet in orde zijn werden gemaild. Enkele moeten nog 
telefonisch gecontacteerd worden.  

 
 

 

• ledenhernieuwingen clubleden en federatieleden? 
Momenteel 52863 leden waarvan 1137 federatieleden. In normale omstandigheden 
worden er in het voorjaar op de eerste tochten veel nieuwe leden aangesloten. Dus 
momenteel lukt dit niet. Hopelijk kunnen we het verlies nog enigszins beperken als de 
tochten terug mogen doorgaan. 
 

• vooruitzichten wandeltochten binnen coronamaatregelen: 
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De tochten zijn momenteel geannuleerd tot 28/02. We zullen deze termijn verlengen 
tot en met zondag 14/03. We zijn ons bewust dat bepaalde clubs niet kunnen 
organiseren owv zalen/scholen die het niet mogelijk maken.  
 

• stand van zaken startkoffers per regio? Er werd opdracht gegeven om het bijkomende 
materiaal aan te maken 

• Laatste update Bloesemwalk To Walk Again: de Bloesemwalk zal ook niet doorgaan als 
event maar in de vorm van een vast parcours.  

5. Beleidsplan: 
 

• verdere tekstontwikkeling permanente parcours binnen SR (Jos) 
De tekst nog wat gefinetuned.  
 

• stand van zaken ‘Week van de veerkracht’ samen met Te Gek 
Er was een vraag gekomen van Cera om te participeren. Ze zouden wel opteren voor 
weekendtochten. Kwik Bornem zou wel mee in het project willen stappen.  
 

• stand van zaken Vlaanderen Wandelt Lokaal 
101 clubs waren in orde voor 31/01.  
De afzonderlijke parcours zullen enkel het weekend van Vlaanderen Wandelt lokaal 
online beschikbaar zijn.  
 

• stand van zaken ‘Start to Walk’ 
Er werden contacten gelegd met sportdiensten om in te stappen in het project. (1 
gemeente per regio  

 
 

• stand van zaken Western Front Trail 
Er is goedkeuring van de verschillende gemeentes waar het traject zal doorlopen. De 
clubs die mee instappen zijn ook enthousiast. Start 05.00 aankomst uiterlijk 00.00.  
 

• De Extreme Challenge zal ook in 2021 niet georganiseerd worden. 21-27/08/2022 is de 
nieuwe datum 

 

• Federatieteam Evenementen 
Dit federatieteam kan ook een rol spelen bij de verdere ontwikkeling van de Western 
Front Trail, Extreme Challenge en de verdere ontwikkeling van de Meet&Greet.  
 

• promotie federatieteams 
Deze zijn nog te weinig gekend bij de clubs. Hierrond zal zeker gecommuniceerd 
worden naar aanloop van de verkiezingen.  

 

• cursus facebook 
De handleiding werd overgemaakt via een clubinfo. Een 30-tal bestuurders zouden 
een fysieke opleiding willen volgen. Momenteel kan dit niet. Als er weer opleidingen 
gegeven kunnen worden zullen er misschien meer gegadigden zijn. Best opteren voor 
3 locaties over Vlaanderen.  
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• cashless betalen op tochten: welke ondersteuning kan de federatie hierin bieden? Er 
zijn 2 mogelijkheden: payconiq en een betaalterminal. Beide systemen kunnen 
gecombineerd worden. Zouden we geen 15 clubs in een proefproject kunnen 
meenemen om dit te introduceren bij de betaling op wandeltochten? Wie staat in 
voor de huur van de betaalterminals in het proefproject? Easy payments biedt 
formules aan voor sportclubs en evenementen. Er wordt eerst contact opgenomen 
met Easy Payments om te kijken wat de mogelijkheden zijn en de kosten . De juiste 
procedure van Payconiq wordt bekeken en uitgeschreven. We moeten hier zeker werk 
van maken, de tijd is er rijp voor.  

 

• lidkaarten 2022 + 2023: worden er nieuwe exemplaren gedrukt of doen we nog 1 of 2 
jaar verder met de huidige exemplaren? Er moet beslist worden of er van de huidige 
lidkaarten nog nieuwe exemplaren moeten aangemaakt worden voor de nieuwe 
leden. De huidige kaarten zullen tot en met 2023 geldig blijven.  
 

• offerte Phpro om in de toekomst niet-leden te laten inschrijven met een QR-code. 
Deze offerte werd goedgekeurd en mag verder ontwikkeld worden om dit mogelijk te 
maken op alle tochten.  

 

• Sponsordeal  fairtrade koffie  
Stefaan had een eerste contact met Ray en Jules, een merk van fairtrade en duurzame 
koffie.  

 
6. Ingebrachte punten 

 

• evaluatie opleiding Microsoftteams BO/personeel 15/2 
Veel informatie op korte tijd. Oefening en gebruik zal leiden tot een beter gebruik. 
 

• Datums infovergaderingen. 
Nieuwe datums zijn: 15/04 Deinze, Lummen 13/04, maar Sint-Niklaas is niet meer 
mogelijk op een zaterdag. Is er een alternatief. De secretaris onderzoekt. 

 

• goedkeuring stappenplan voor verkiezingen in september 
 

• aangepast protocol personeelsleden/leden BO tegen belangenvermenging: 
voor het personeel zijn er reeds citaten opgenomen in het AR. Deze kunnen 
herbekeken worden. Voor het BO kan de gedragscode, die deel uitmaakt van het 
procedureboek, herwerkt worden.   

 
 

• verslag vergadering 3 voorzitters federaties binnen BVV: 
IVV vraagt maar € 6,5 voor 2021. Wat doen we hiermee? We zullen in maart bij de 
afrekening 8,5 euro terugbetalen. 
FFBMP en WSVO zullen niet meer participeren in de WiB. We mogen zelf de clubs 
benaderen om tegen betaling in de WiB te komen.  
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WSVL vzw-clubs die wel nog willen participeren aan IVV moeten zich wenden tot het 
secretariaat van FFBMP.  
 

• opvolging digitale jaarbrochure: staat online en wordt verder verspreid waar kan.  
 

• opvolging online cultuurmarkt (Zukzuk): we zullen onze tochten hier online laten 
plaatsen. Ze nemen zelf terug contact met ons op. Dit zal voor september zijn. 
 

• Meet&Greet: Dit zal in 2022 een eerste maal georganiseerd worden. Wordt door 
federatieteam evenementen besproken.  

 

• Appwise: we werden gecontacteerd door de firma appwise in het kader van het 
subsidieproject van Sport Vlaanderen rond Augmented RealityEr zal een 
samenwerkingsovereenkomst opgesteld worden voor dit partnership.  

 

• De Fiets en Wandelbeurs gaat definitief niet door. Er zal iets virtueel georganiseerd 
worden. We zouden onze jaarbrochure kunnen publiceren tijdens deze virtuele editie.  
 

• Volgende BO 23/03 is ook digitaal. 18/05 zou wel fysiek kunnen doorgaan in Sint-
Niklaas. 

 
 

• Onze advocaat heeft het dossier van Hassoprint afgesloten en stuurde zijn factuur.  
 


